



The Centre for Holocaust Education and Scholarship (CHES), in cooperation with the RCMP Vulnerable Persons Unit, is pleased to present:

Le Centre d'éducation et de bourses d'études sur l'Holocauste, en collaboration avec l'Unité des personnes vulnérables de la GRC, est heureux de présenter :



## A Holocaust Child Survivor, Never Silenced

A Holocaust Survivor's Story

by Kati Morrison



**Date:** Tuesday, April 5, 2022  
Mardi, le 5 avril 2022

12h30 – 14h00  
Eastern Standard Time  
Heure normale de l'est

[Click here to join – Cliquez ici pour accéder à la présentation](#)

**Microsoft Teams Link – Lien Microsoft Teams :**

[https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting\\_ZDZmMzc4NzQtMzEzZi00NmI2LThmYzYtMzkyM2ZiMTcyZGY4%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%222c9db0ee-3d16-48f9-9996-76813f89443b%22%2c%22Oid%22%3a%2200053e3c-755f-43f9-bc5e-d08d04f15ec4%22%7d](https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZDZmMzc4NzQtMzEzZi00NmI2LThmYzYtMzkyM2ZiMTcyZGY4%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%222c9db0ee-3d16-48f9-9996-76813f89443b%22%2c%22Oid%22%3a%2200053e3c-755f-43f9-bc5e-d08d04f15ec4%22%7d)

*Kati Morrison was born in Budapest, Hungary in 1940. She has been living in Canada for 55 years. Kati has been sharing her, and her family's, experience of the Holocaust for the last 15 years in schools, and in other interested organizations, to help people understand the impact of genocide.*

*Kati Morrison est née à Budapest, Hongrie en 1940. Elle vit au Canada depuis 55 ans. Kati partage son expérience, et l'expérience de sa famille, de l'Holocauste depuis 15 ans dans les écoles et dans d'autres organisations intéressées, pour aider les gens à comprendre l'impact du génocide.*

